

ACTA REUNIÓ DEPARTAMENT DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA AMB LES ASSOCIACIONS VEÏNALS 24/10/24

Assistents

M.A. Els Clots	M. Viaducte	G. Partidor
J. Santa Rosa	F. Barxell	M. Partidor
V. Santa Rosa	C. Centre	P. Font Roja
A. Zona Nord	J.J. Baradello	P. Batoi
T. Zona Nord	P. Baradello	
P. Eixample	J.C. Barxell	

Guió reunió

1. Justificació subvenció

- Poden enviar al correu de Participació l'esborrany per tindre feedback.
- Ull amb els enllaços de Drive perquè no tenim accés.

2. Avaluació presentació subvenció

- Comenten la possibilitat de realitzar un taller col·lectiu per revisar les bases de la subvenció, explicar exemples, concretar puntuació. Compromís de realitzar-ho durant el primer trimestre de l'any.

3. Propostes millora subvenció

- Criteris subvencions i puntuació per activitats fetes. Col·laboració amb altres entitats i associacions. Xarxa. Convenis de col·laboració
- Coneixement per totes les A.V. del que rep cadascuna.
- Llistat públic de les subvencions donades a cadascuna de les A.V. Es farà públic l'import de la subvenció i els punts obtinguts.
 - En determinat moment les Associacions van demanar i acordar que no es publicités, però ara mateix es considera més democràtic i necessari.

4. Tallers participatius, activitats familiars i formació juntes directives

- Reunió prèvia a la seu de la policia per donar a conèixer les accions arreplegades de les diferents entitats.
- Es van proposar diferents tallers però després a l'hora de començar no tot el món va i encara que no és obligatori no resulta satisfactori, així com es ressalta que no tota la gent contesta als correus.
 - El Centre comenta que els horaris no són els millors perquè la gent treballa (són divendres a les 18h) però hem de tindre present que es va realitzar consulta de millor horari i a més hem de tindre present la disponibilitat horària dels propis formadors.
 - Es recorda la importància de contestar als correus quan es demana propostes per oferir tallers als associats.
 - Els tallers més lúdics anaven en línia d'afavorir la visibilitat de les Associacions i apropar-les als barris, es recomana des del Departament de Participació que aprofiten per a col·locar una taula informativa i mostren la tasca que fan en l'associació o capten nous socis.
 - Partidor demana respecte als tallers estaria bé que foren més pràctics o amb una part teòrica i l'altra aplicada amb per exemple els nostres dispositius electrònics.

5. Actualització dades juntes

- Notificar el canvi de junta a GVA i en rebre la notificació enviar a l'Ajuntament (és important per estar actualitzats)

6. Entrades al Campament i Tirisiti

- La idea és fer 2 sessions de Tirisiti i dels Samarites tindre les mateixes entrades que anys anteriors per la visita (com més Associacions a menys eixirem).
- Les entrades al Tirisiti són gratuïtes, però les de Samarites s'han de pagar.

7. Procés participatiu Alcoi Bio Up

- Contactaran amb les A.V. per part de Medi Ambient per iniciar un procés participatiu.

8. Reunions amb l'alcalde

- El format d'anar l'alcalde per escoltar i intentar donar resposta a suggeriments amb la ciutadania queda un poc desfasat, poc professional i no productiu.
- Participació planteja realitzar una reunió prèvia amb els suggeriments del veïnat i d'aquesta forma organitzar la reunió i que siga més funcional (encara que es continuarà tenint torn obert en què el veïnat podrà preguntar sense aquest treball previ)
- Partidor demana que es donen 3 o 4 setmanes perquè les A.V. puguin fer el treball de recollida de preguntes o suggeriments adequadament.
- Centre informa que no troba utilitat al power point previ i que tenia una durada massa extensa.
- Prendrem nota del que es parle a eixes reunions, Eixample demana que se'ls faça arribar una còpia.
- Baradello suggereix que l'acta contemple els punts que s'han treballat prèviament i que les A.V. s'han fet càrrec d'arreglar.

9. Consell d'inclusió necessitem titular i suplent representant a les A.V.

- Les Associacions ho tractaran a la reunió posterior d'aquesta.

10. Grup Motor 50 aniversari

- Respecte al grup motor del 50 aniversari que dinamitze les activitats que es realitzaran al llarg de l'any, s'ha constituït un grup de treball per part de les Associacions d'aproximadament 10 persones i es suggereix que 3-4 persones duguen a terme les tasques de vocals i enllaç amb Participació.

11. Precs i preguntes

- Entrem en un diàleg sobre problemàtiques individuals:
 - Locals amb mal accés
 - Revisions de tècnics
 - Falta de gent que participe en l'associació
 - Dificultats per a algunes gestions amb l'Ajuntament
- Comenten que la redacció de la subvenció i la seua justificació és un poc complexa.